
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2022ko maiatzaren 24an, eguerdiko 

12:00etan, egindako eta honako pertsona 

hauek osatutako Bozeramaileen Batzordeak: 

 

 

Jon Iraola 

Ana Telleria 

Josu Mendicute 

Gorka Errasti 

Isabel Fernández 

 

 

Honako akordio hauek hartu zituen: 

 

 
1.- Elkarrekin-Podemos Eibar udal taldeak 
aurkeztutako mozioa Guraso bakarreko 
familiak akreditatzeko. 
 
 
 
Eibarko PSE-EE, Eibarko EAJ-PNV eta 
Eibarko EH-Bildu udal taldeek adostu dute 
mozioa mahai gainean uztea, Batzar 
Orokorretan honen gaineko erabakia hartzen 
den arte, bertan eztabaidatzen ari baitira. 
 
 
 

 

 

Gai-zerrendan jasotako puntuez gain, 

alkateak igande honetan, hilak 29, SD 

Alcorcón eta SD Eibar taldeen artean 

jokatuko den partiduaren gaia atera du, eta 

maiatzaren 30erako aurreikusten diren 

ospakizuna eta osteko festaren inguruko 

xehetasun guztien berri eman du, beti ere SD 

Eibar taldea Lehen Mailara igotzen bada. 

 

Zentzu honetan, adostu da ohiko osoko 

bilkura maiatzaren 31n egitea, arratsaldeko 

19:00etan. Dena den, taldea ez bada igotzen 

La Junta de Portavoces, en reunión 

celebrada el  24 de mayo de 2022 a las 

12:00 horas y con la presencia de: 

 

 

Jon Iraola 

Ana Telleria 

Josu Mendicute 

Gorka Errasti 

Isabel Fernández 

 

 

 Adoptó los siguientes acuerdos: 

 

 

1.- Moción presentada por el grupo 

municipal Elkarrekin-Podemos Eibar 

para la acreditación de familias 

monoparentales y monomarentales. 

Los/as portavoces de los grupos 

municipales PSE-EE de Eibar, Eibarko EAJ-

PNV y EH-Bildu de Eibar acuerdan dejar la 

moción sobre la mesa hasta que la misma 

sea resuelta en el seno de las Juntas 

Generales, donde se está debatiendo el 

texto. 

 

Fuera de los puntos del orden del día, el 

alcalde saca a colación el partido que se 

disputa este domingo, 29 de mayo, entre la 

SD Alcorcón y la SD Eibar, y explica los 

detalles relativos a la celebración y la 

posterior fiesta prevista para el día 30, en el 

caso de que la SD Eibar ascienda a Primera 

División. 

En este sentido, se acuerda que la sesión 

plenaria ordinaria se celebrará el 31 de 

mayo, martes, a las 19:00. Con todo, si, 

finalmente, no se produce el ascenso, el 
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azkenean, Bilkura dagokion egunean egingo 

da, hau da, maiatzaren 30ean. 

 

Bestalde, Udalsarea 2030 sareko Udaleko 

ordezkarien aukeraketaren inguruan, 

alkateak maiatzaren 27ra arteko epea eman 

die bozeramaileei, erabakitzeko oposizioko 

nor izango den sare horren Eibarko Udalaren 

kidearen ordezkaria, honek parte hartzerik ez 

duenean. 

 

 

 

 

 

Azkenik, Elkarrekin-Podemos Eibar udal 

taldearen bozeramaileak proposatu du 

batzorde batzuk telematikoak izatea, eta 

Eibarko EAJ-PNV eta Eibarko EH-Bildu udal 

taldeen ordezkariek ados daudela adierazi 

dute. Azken honek gaineratu du eztabaida 

ireki behar dela zinegotziek batzordeetara 

joateagatik kobratzen dituzten dieten 

inguruan. 

 

Bere aldetik Eibarko PSE-EE udal taldearen 

bozeramaileak adierazi du badagoela 

batzordeak telematikoki egiteari buruzko 

txosten juridiko bat, eta gaineratu du 

batzordeak telematikoki egitea justifikatzen 

zuen salbuespenezko egoera amaitu dela.  

 

Eta goizeko 12:45ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, Alkateak bilerari amaiera 

eman dio. 

Pleno tendrá lugar cuando corresponde, 

esto es, el lunes, 30 de mayo. 

Por otro lado, el alcalde se ha referido a la 

elección de las personas representantes del 

Ayuntamiento en la red Udalsarea 2030 y, 

en este sentido, ha dado de plazo a los/as 

portavoces hasta el viernes, 27 de mayo, 

para decidir quién de la oposición será la 

persona suplente de esta red en los casos 

en los que el representante municipal del 

Ayuntamiento de Eibar no pueda participar. 

 

Por último, la portavoz del grupo municipal 

Elkarrekin-Podemos Eibar plantea que las 

comisiones puedan ser telemáticas, ante lo 

que los portavoces de Eibarko EAJ-PNV y 

EH-Bildu de Eibar afirman estar de acuerdo, 

si bien este último añade que se debe abrir 

el debate relativo a las dietas que deben 

cobrar los/as concejales/as por asistir a las 

comisiones. 

Por su parte, la portavoz del grupo municipal 

PSE-EE de Eibar afirma que ya existe un 

informe jurídico sobre la posibilidad de 

hacer las comisiones de forma telemática, y 

que las circunstancias excepcionales que 

justificaban que las sesiones se celebraran 

telemáticamente ya no se dan. 

Y siendo las 12:45 horas, y no habiendo 

más asuntos que tratar, el Alcalde levanta 

la sesión. 

  

 


